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Protokół 
z posiedzenia Komisji Finansowo- Budżetowej

w dniu 25 października 2011

obecni

1. Radny Marcin Musiał przewodniczący komisji obecny
2. Radna Teresa Kocot obecna
3. Radny Marcin Gadecki obecny
4. Radna Irena Owczarz obecna

tematy posiedzenia

1. Przedstawienie informacji o wielkości zaciągniętych kredytów i stopnia
ich wykorzystania na zadania wynikające z WPF stan na 30.09.2011r.

2. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych
3. Sprawy bieżące

w posiedzeniu komisji uczestniczyli 
Z- ca Burmistrza Jakub Szurdyga, Skarbnik Miasta Urszula Polak – Wałek, Kierownik Wydziału 
Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Nowak, Doradca Burmistrza Andrzej Świątek
Z- ca Kierownika Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej Małgorzata Skiba
Kierownik Wydziału Prawno Organizacyjnego Arkadiusz Olechwieruk, Grzegorz Chała z Wydziału 
Prawno- Orgnizacyjnego.

Komisję prowadzi przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej Marcin Musiał.

pkt.1

Przedstawienie informacji o wielkości zaciągniętych kredytów i stopnia.
ich wykorzystania na zadania wynikające z WPF stan na 30.09.2011r.

Temat omawia Skarbnik Miasta Urszula Polak- Wałek: Wysokość kwoty, którą musimy jeszcze
spłacić wynosi na dzień 30 września 39 688 785 zł i 44 gr. Kredyt, który  jeszcze jet do 
uruchomienia w roku 2011 jest to kredyt na Gospodarczą Bramę Śląska, tam nam zostało 4 392 001 
i 64 gr z tego kredytu przesunęliśmy środki na inne zadania inwestycyjne. W październiku został 
uruchomiony kredyt na 410 000 czyli jest to kredyt na ul. Zamiejską, ul. Kopernika, ul. Promyka
ul. 27 Stycznia.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Radna Irena Owczarz
2. Przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej Marcin Musiał

pkt.2



Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.

Program inwestycyjny miasta Temat omawia Skarbnik Miasta Urszula Polak- Wałek.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej Marcin Musiał
2. Doradca Burmistrza Andrzej Świątek
3. Radny Marcin Gadecki
4. Z- ca Kierownika Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej Małgorzata Skiba
5. Radna Irena Owczarz

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2011 rok.
Temat omawia Skarbnik Miasta Urszula Polak- Wałek.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej Marcin Musiał
2. Radny Marcin Gadecki
3. Radna Irena Owczarz 
4. Doradca Andrzej Świątek

Przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej Marcin Musiał: Kto z państwa jest za przyjęciem 
projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2011 rok.

Głosowanie

głosów za 3
głosów przeciw
głosów wstrzymujących się 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości 
obowiązujących na terenie miasta Czeladź w 2012 roku.

Temat omawia Skarbnik Miasta Urszula Polak- Wałek.

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej na terenie miasta
Czeladź na 2012 rok.

Temat omawia Skarbnik Miasta Urszula Polak- Wałek

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Z- ca Burmistrza Jakub Szurdyga
2. Radna Irena Owczarz
3. Skarbnik Miasta Urszula Polak- Wałek

Przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej Marcin Musiał: Kto z państwa jest za przyjęciem 
projektu uchwały w sprawie ustalenia rocznych stawek podatku od nieruchomości obowiązujących 



na terenie miasta Czeladź w 2012 roku.

Głosowanie

głosów za 3
głosów przeciw
głosów wstrzymujących się 

Przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej Marcin Musiał: Kto z państwa jest za przyjęciem 
projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej na terenie 
miasta Czeladź na 2012 rok.

Głosowanie

głosów za 3
głosów przeciw
głosów wstrzymujących się 

Przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej Marcin Musiał: Kto z państwa jest za przyjęciem 
projektu uchwały w sprawie ustalenia opłaty od posiadania psów na 2012 rok.

Głosowanie

głosów za 3
głosów przeciw
głosów wstrzymujących się 

Przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej Marcin Musiał: Kto z państwa jest za przyjęciem 
projektu uchwały w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości na 2012 rok.

Głosowanie

głosów za 3
głosów przeciw
głosów wstrzymujących się 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 
przedszkoli oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości jej wykorzystania.

Temat omawia Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji Agnieszka Pilarek- Słabikowska

Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli

1. Radny Marcin Gadecki
2. Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji Agnieszka Pilarek- Słabikowska
3. Radna Irena Owczarz

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody i określenia warunków udzielenia bonifikat od opłat za 
przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości.

Temat omawia  Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Nowak.



Kto z państwa jest za przyjęciem tego projekt uchwały.

Głosowanie

głosów za 3
głosów przeciw
głosów wstrzymujących się 

Sprawy do rozpatrzenia przez Radę Miejską skarga Stowarzyszenia Primo, skarga Mieszkańców
ul. Staszica, wniosek Stowarzyszenia Primo.

Temat omawia Grzegorz Chała z Wydziału Prawno Organizacyjnego.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Doradca  BurmistrzaAndrzej Świątek
2. Grzegorz Chała z Wydziału Prawno Organizacyjnego
3. Kierownik Wydziału Prawno Organizacyjnego Arkadiusz Olechwieruk 
4. Radna Irena Owczarz

Przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej Marcin Musiał.
Zamykam posiedzenie Komisji Finansowo- Budżetowej.

protokołował Przewodniczący
Krystian Załęczny Komisji Finansowo Budżetowej

 Marcin Musiał


